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Co	  jsou	  Sondy	  do	  skautského	  světa	  

Sondy	  do	  skautského	  světa	  vznikly	  v	  roce	  2012	  jako	  projekt	  na	  základě	  tehdejší	  strategické	  priority	  
Junáka	  s	  názvem	  „IdenEta	  a	  sounáležitost“.	  Jejich	  smyslem	  je:	  
	  
Ø  Zjišťovat	  průběžně	  názory	  členů	  Junáka	  na	  aktuálně	  palčivá	  témata.	  
Ø  Umožnit	  co	  nejširšímu	  množství	  členů	  Junáka	  parEcipovat	  na	  klíčových	  rozhodnuPch	  ústředních	  

orgánů.	  
Ø  Získat	  co	  nejvěrnější	  pohled	  na	  současnou	  realitu	  Junáka.	  
	  
Výzkum	  probíhá	  opakovaně	  formou	  dotazníku,	  který	  je	  zpravidla	  rozesílán	  všem	  dospělým	  členům.	  
	  
Datový	  soubor	  nebo	  podrobnější	  přehledy	  výstupů	  lze	  získat	  ke	  studijním	  účelům	  na	  vyžádání.	  	  
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Miloš	  Říha	  –	  Šípek	  
Vedoucí	  projektu	  Sondy	  do	  skautského	  světa	  
	  
	  

?	  



Čteme	  skautské	  časopisy?	  

Pouze	  přibližně	  5%	  ze	  všech	  odběratelů	  časopisů	  jej	  
vůbec	  neotevře.	  Přibližně	  25%	  respondentů	  uvádí,	  že	  
časopis	  přečtou	  v	  podstatě	  celý.	  Ostatní	  respondenE	  
časopisem	  listují	  a	  vybírají	  si	  pro	  ně	  zajímavé	  články.	  	  

5%	  



Časopisy	  jako	  zdroj	  informací?	  

71%	  čtenářů	  časopisu	  Skautský	  svět	  jej	  považuje	  za	  
velmi	  podstatný	  zdroj	  informací	  o	  dění	  v	  Junáku.	  
77%	  respondentů	  uvádí,	  že	  je	  baví	  skautské	  
časopisy	  číst.	  	  

71%	  



Časopisy	  jako	  zdroj	  informací?	  

83%	  respondentů,	  kteří	  vedou	  oddíl,	  uvádí,	  že	  
časopis	  skauEng	  lze	  dobře	  použít	  při	  přípravě	  
programu.	  	  

83%	  



Používáme	  nové	  stezky?	  

Ptali	  jsme	  se	  vedoucích	  oddílů,	  které	  pracují	  s	  
věkovou	  skupinou	  skautů	  a	  skautek.	  47%	  z	  nich	  
uvedlo,	  že	  používají	  nové	  stezky.	  	  

47%	  



OpoušWme	  nové	  stezky?	  

13%	  vedoucích	  oddílů	  uvedlo,	  že	  nové	  stezky	  v	  
minulosE	  zavedli,	  ale	  opusEli	  je.	  Pouze	  8%	  z	  těch,	  
kteří	  používají	  nové	  stezky	  v	  tuto	  chvíli,	  přemýšlí	  o	  
tom,	  že	  by	  je	  v	  blízké	  budoucnosE	  opusEli.	  	  

13%	  



Využíváme	  doplňky	  ke	  stezkám?	  

Hru	  Sacculus	  používá	  jedna	  pěEna	  těch,	  kdo	  
pracují	  s	  novou	  stezkou.	  Více	  jsou	  jako	  moEvační	  
nástroj	  využívány	  výzvy	  (76%)	  a	  nášivky	  (72%).	  	  	  

20%	  



Jaký	  používáme	  symbolický	  rámec?	  

62%	  vedoucích	  oddílů,	  kteří	  pracují	  se	  stezkou,	  
používá	  fantasy	  symbolický	  rámec.	  Obecný	  
symbolický	  rámec	  používá	  36%.	  Vlastní	  symbolický	  
rámec	  používají	  2%	  vedoucích	  oddílů.	  	  

62%	  



Je	  těžké	  pracovat	  s	  novou	  stezkou?	  

78%	  vedoucích	  oddílu,	  kteří	  pracují	  s	  novou	  stezkou	  
v	  oddíle,	  zároveň	  uvádí,	  že	  příprava	  programu	  podle	  
stezky	  je	  velice	  náročná.	  Pocit	  z	  fungování	  stezky	  je	  
přibližně	  půl	  na	  půl.	  50%	  funguje	  50%	  nefunguje.	  	  

78%	  



Kde	  hledáme	  inspiraci	  
pro	  práci	  se	  stezkou?	  

Nejčastěji	  vedoucí	  oddílu	  uváděli	  „jiné	  zdroje“,	  čímž	  
je	  myšleno	  různé	  portály	  a	  sborníky	  her.	  Nejméně	  
často	  z	  uvedených	  možnosP	  je	  využíván	  portál	  
Teepek	  (21%).	  

68%	  



Jak	  zavedení	  nových	  stezek	  	  
hodnoWme?	  

63%	  z	  těch,	  kteří	  novou	  stezku	  v	  oddíle	  
používají,	  hodnoP	  zavedení	  nové	  stezky	  jako	  
krok	  správným	  směrem.	  	  

63%	  


